
 

 基督教宣道會錦綉幼稚園/幼兒學校通告(第 21/22-007號) 

個人私隱聲明通告 
  

敬啟者： 

    為讓家長們更了解子女的校園生活，本校將定期為學生拍攝校園生活相片或活

動短片，並將相片及短片上載於學校網頁內供家長們瀏覽及下載相片。 

為尊重孩子的個人私隱，現通告各位家長，以了解家長們對本校拍攝及上載貴

子女校園生活相片或短片的意向。懇請於 2021年 9月 23日（星期四）前填妥回條

交回班主任。以上各項，敬希垂注。   

此 致 

各 家 長 

                                             

                                     基督教宣道會錦綉幼稚園/幼兒學校 

 
 
     校長                        啟 
                  林琼美 

2021年 9 月 16 日 
 

 
回   條 

個人私隱資料收集同意書 

敬覆者： 

本人為                    (___________________)之家長，現同意/ 不同意   

貴校拍攝及上載本人子女的校園生活相片或短片。 

    此覆 

基督教宣道會錦綉幼稚園/幼兒學校 

 

家長簽署：_______________ 日   期：                



 

C. & M. A. Fairview Park Kindergarten/Nursery School Notice(21/22-007) 

Personal Privacy Statement Circulars 

16th September, 2021 

 
Dear parents, 
 

   To help parents better understand their children's campus life, photos and 

videos will be regularly taken for students and uploaded to the school website for 

parents to view and download. 

   Out of respect for your child's privacy, we inform you of your parents' intention 

to upload photos or videos of your child's school life. The following reply slip 

should be returned to the head teacher at the beginning of the student's return to 

school. please fill in the reply slip and return it to the class teacher before       

5th October, 2021 (Friday). 

 

 

 

Yours sincerely, 
 

_________________ 
Lam King Mei Helen 

The Principal 

----------------------------------------------------------------------------------------------------------- 

Reply slip 

Personal Data Collection Consent 
To: C. & M. A. Fairview Park Kindergarten/ Nursery School 
 

I am parent of ___________________(______________________), 

agree / disagree your school take and upload my child's campus life photos or 

video. 

 

 

Parent’s Signature:                                   Date:                    

 


